
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 15. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 45
Hvad er ministeren holdning til, at der ydes offentlig filmstøtte til en branche, hvor der 
tilsyneladende ikke er ordnede løn- og arbejdsvilkår, og hvilke muligheder ser ministeren 
for at rette op på dette?
Spørgsmålet stilles som opfølgning på foretræde den 10. november 2021 ved Film- og 
TV arbejderforeningen vedr. arbejdsmiljøet i den danske filmbranche.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand

1/1

Offentligt
KUU Alm.del - Spørgsmål 45

Kulturudvalget  2021-22


